
GFV årsmöte 2017
Gamla folkskolans vänner höll årsmöte på måndag och drack
kaffe och pratade. Samtidigt invigde vi biblioteket. Det finns
ännu inte så många böcker i hyllorna men det kommer mera.

Det  var  positivt  att  året  2016  gav  ett  litet  överskott.
Största utgiftsposten är elektricitet på litet mer än 2000
euro  och  försäkringar  på  litet  över  500  euro.  Tack  vare
frikostiga  donationer  av  Åke  Grandell  så  har  vi  pengar  i
kassan.

Lilla salen är färdig och Historiska sällskapet har börjat
träffas  där.  Snart  kommer  också  en  ny  video  om  gamla
arbetsmetoder  från  Hindersby  att  förevisas.  Om  vädret  det
tillåter så planerar vi vidatalkå i slutet på maj för att få
bränsle till nästa vinters kamineldning.
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Styrelsen omvaldes

och så drack vi förstås kaffe …
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